
Styrelsemöte Upplands Vallhundsklubb 2023-08-29 
 
Plats: Elggretens, hos Lotta Treiberg 
 
Närvarande:    Anmält förhinder: 
Elin Esperi, vice ordförande   Helena Jansson, ordförande 
Anette Stafring, kassör   Birgitta Ulväng 
Lotta Treiberg, sekreterare   Mikael Franzén, suppleant 
Isabel Månsson 
Anna Engström 
Cilla Höglund, suppleant 
 
 

1. Mötets öppnande 
Elin öppnar mötet och hälsar samtliga välkomna. 

 
2. Fastställande av dagordning 

Mötet läste dagordningen och fastställde densamma med tillägg under punkten Övriga 
frågor, där önskemål på inköp lades till. 

 
3. Val av mötessekreterare 

Mötet utsåg Lotta till mötets sekreterare. 
 

4. Val av justerare 
Mötet valde Anna att justera dagens protokoll. 

 
5. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet från 2023-05-16 lästes igenom och godkändes samt lades till handlingarna. 
 

6. Ekonomi 
a) Rapport 

Anette rapporterade att klubbens ekonomi är fortsatt god och stabil. För tillfället står vi 
på ett stort plus efter klubbens tävlingar under sommaren. Men alla fakturor på olika 
utlägg är ännu inte inkomna och utbetalda så det slutliga resultatet är inte klart. 

b) Klubbens material 
Anna meddelade att hon har bokat tid för besiktning av det ena släpet. Då släpet 
används relativt sällan finns problem med att bromsarna kan låsa sig. Anna bokar tid på 
närliggande däckfirma för att åtgärda detta. Båda släpen kommer att kunna förvaras hos 
Anna på Mörtsunda under vintern. Mötet tackar Anna för hjälpen med detta. 

 
7. Information 

a) Hemsida 
Uppdrogs åt Elin, Cilla och Isabel att uppdatera respektive inkomma med sina 
presentationer och foto till hemsidan. Detta mejlas till Eva Karlsson. Mötet 
uppmärksammade att länk till Vallreg på hemsidan inte fungerar. Anette får i uppdrag 
att kontakta Eva K om detta.  

b) Facebook 
Mötet konstaterar att FB-sidan är aktiv och fungerar väl. 

 
8. SVaK och Omkring 



De på mötet som har använt sig av nya Vallreg är mycket nöjda och tycker att stora 
förbättringar och förenklingar gjorts och att den fungerar bra i jämförelse med den gamla. 
Det gäller både för klubbens kassör och för tävlande som anmält till tävlingar. Ett önskemål 
fanns om att flera led i hundarnas stamtavla skulle finnas med.  
När det gäller tidskriften Omkring meddelar Cilla att ett reportage från Unghunds SM Nöt 
kommer att finnas med från tävlingshelgen. 

 
9. Medlemsvård och aktiviteter 

a) Stockholm Hundmässa monter 
Mötet diskuterade att ha en deltagande monter även i år på Hundrastorget. Helena har 
fått ett bra tips och pris på en banderoll/fotovägg som skulle kunna användas. Vi var 
överens om att det behövs en ansvarig från klubbens sida och mötet beslöt att utse Cilla 
som ansvarig. Vi kommer också att försöka ”ragga” funktionärer i god tid som kan stå i 
montern. 

b) 50-årsfirande 
Mötet konstaterade att vi vid två tillfällen under året har firat klubbens jubileum. Dels vid 
årsmötet och dels på Klubbmästerskapet i Stavby den 6 juni. 

 
10. Beslut mellan styrelsemöten 

Två beslut finns att protokollföras: 1. Inköp av tält att användas vid tävlingar. Tältet fungerar 
bra rapporterade Elin, men extra tältpinnar behövs om/när det blåser. 
2. Intrångsavgiften för djurägaren vid Unghunds SM Nöt i Knutby har styrelsen beslutat ska 
vara 150 kr/ekipage.  

 
11. Rapport från sektioner mm 

a) Fårsektionen 
Elin rapporterade att det har – förutom KM – genomförts IK1 tävlingar i Stavby. Samt IK1 
och IK2 på Mörtsunda/Tranvik. Alla tävlingar har fungerat mycket bra med bra banor och 
trevliga omgivningar och får. Då det gäller eventuella krockar mellan klubbens tävlingar 
och andra större fårtävlingsarrangemang som mästerskap tycker styrelsen att det förstås 
är beklagligt. Men samtidigt vill vi understryka att det alltid är djurägarens önskan om 
tidpunkt som bestämmer när vi kan anordna tävlingar för våra medlemmar. Utan 
djurägare med större djurantal kan vi inte ha någon tävlingsverksamhet alls, och 
styrelsen framhåller att det är av största vikt att vi visar mycket god omsorg om våra 
djurägare som ställer sin tid, sina djur och sina marker till förfogande. UVK var också en 
av fyra arrangörer till Får SM på Gotland och några av våra medlemmar var där och 
arbetade som funktionärer. Vi hade också tre SM kvalade som tävlade under helgen. 

b) Nötsektionen 
Cilla rapporterade att NN1 och NN2 anordnades i Knutby i juni. På Knutby prästgård 
avhölls också Unghunds SM Nöt den 19-20 augusti. Det senare blev väldigt lyckat med 
flera kringarrangemang som uppskattades av både besökare och tävlande. Styrelsen vill 
skicka ett stort tack till planeringsgänget för Unghunds SM Nöt. Klubben har också två 
medlemmar som kvalat till SM Nöt. Mötet diskuterade om vi förutom att sponsra 
ungdomar som kvalar till Ungdoms SM ska sponsra övriga SM kvalade på får och nöt. 
Mötet beslöt att vi från och med 1 januari 2024 ska sponsra kommande SM kvalade med 
500 kronor/ekipage. 

c) Utbildning 
Ingenting fanns att rapportera under denna punkt. 

 
12. Övriga frågor 

Önskemål om inköp av material 
Cilla hade gjort en lista över material som hon tycker saknas i klubbens släp: 



1. 2-3 termosar (1 liters) att använda för kaffe/the till domare och övriga funktionärer. 
2. Några kundkorgar för att lätt kunna frakta fika mm ut till domare med flera. 
3. Första hjälpen kit både för människa och hund. Förutom plåster, bandage och 

tryckförband med mera bör det finnas smärtstillande och eventuellt hygienartiklar. 
4. Ett par mindre vattenkar eller några murarhinkar att användas till hundar för att erbjuda 

bad och dricksvatten efter tävlan. 
 
Mötet beslöt att Cilla får i uppdrag att införskaffa materialet.  

 
13. Nästa möte 

Mötet diskuterade frågan och beslöt att föreslå för ordförande, Helena, att föreslå ett datum 
i oktober. 

 
14. Mötets avslutande 

Elin tackade samtliga för ett bra möte. 
 
Mötesordförande Sekreterare  Justerare 
 
 
 
 
Elin Esperi  Lotta Treiberg  Anna Engström 
  

 
 
 


